
PLE DE L’AJUNTAMENT                                                     ACTA NUM. 1/2009 
 
 
 
ACTA DE LA SESSIO EXTRAORDINARIA CELEBRADA PEL PLE  DE 
L’AJUNTAMENT DEL DIA 23 DE GENER DE 2009.-  
 
A Roda de Barà a vint-i-tres de gener de 2009, essent les dotze hores es 
reuniren  a la Sala de Plens de l’Ajuntament de Roda de Barà els senyors Maria 
Teresa Huerta Hortelano, Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán Alarcón, 
Íngrid Virgili Garriga, Jose Luis Moreno López, Pedro Figueiredo de Jesús, 
Francisca González Fernández, Pere Compte Coca, Misericordia Virgili Biosca, 
Jose Antonio Donoso Gutierrez, Pere Virgili Domínguez, Rosario Izquierdo 
García i Antonio Mondejar Saiz, membres tots ells del Ple de l’Ajuntament i 
assistint el sotasignant Secretari de la Corporació en Jordi Reina i Gelabert i la 
Sra. Montserrat Cunillera Busquets, interventora de l’Ajuntament , a objecte de 
celebrar sessió extraordinària de l’Ajuntament  prèviament convocada per avui. 
 
S’inicia la sessió amb els següents punts de l’ordre del dia: 
 
A) ASSUMPTES SOBRE ELS QUE CAL ADOPTAR RESOLUCIÓ.  
 
1.- APROVACIÓ DE L’ ACTA ANTERIOR. 
 
Es sotmet a aprovació l’acta número 13 de 18 de desembre de 2008. 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Ingrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán 
Alarcón amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit Popular 
de Catalunya en Pedro Figueiredo de Jesús i Francisca González Fernández i 
el vot a favor dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere 
Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo García, 
Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez 
l’acta  anterior s’aprova per unanimitat. 
 
2.- MODIFICACIÓ DE LA COMPOSICIÓ  DE LA JUNTA LOCAL DE 
SEGURETAT PER ADAPTARLA ALS REQUERIMENTS EFECTUATS PEL 
DEPARTAMENT D’INTERIOR DE LA GENERALITAT DE CATALUN YA. 
 
El Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la comissió 
informativa que diu el següent: 
 
Mitjançant acord del Ple de l’Ajuntament de data 1 d’octubre de 2008 es va 
constituir la Junta Local de Seguretat ciutadana d’acord amb allò previst a  



l’article 9 de la llei 4/2003, de 7 d’abril d’ordenació del sistema de seguretat 
pública de Catalunya, que estableix que als municipis que tinguin policia local hi 
ha d’haver una Junta Local de Seguretat com a òrgan col·legiat de col·laboració 
i coordinació general dels diversos cossos de policia i altres serveis de 
seguretat que operen en llur territori i de participació ciutadana en el sistema de 
seguretat. 
 
Aquest acord va ser modificat per un altre adoptat pel Ple de l’ajuntament en 
sessió de 23 d’octubre de 2008, en el que s’amplia la composició dels membres 
de la Junta incorporant vocals permanents amb veu però sense vot. 
 
Aquests acords, el de constitució de la Junta Local de Seguretat i el de la 
modificació de la seva composició, van ser  degudament notificats al 
Departament d’interior, relacions institucionals i participació de la Generalitat de 
Catalunya i a la Delegació del govern a Catalunya. 
 
Des del Departament d’interior, relacions institucionals i participació de la 
Generalitat de Catalunya, s’ha presentat informe jurídic en el que es posa de 
manifest que la composició de la Junta Local de Seguretat aprovada pel Ple no 
s’adequa a les normes que regulen aquest òrgan col·legiat, quina composició 
no pot ser altre que la prevista legalment, sense que sigui possible la 
incorporació de membres permanents amb veu i sense vot. 
 
En conseqüència resulta procedent modificar novament la composició de la 
Junta Local de Seguretat per tal d’ajustar-la als requeriments efectuats pel 
Departament d’interior, relacions institucionals i participació de la Generalitat de 
Catalunya. 
 
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, Sra. Íngrid Virgili Garriga i la Sra. Francesca Margarit 
Ubach, amb el vot a favor del representant del Grup Municipal del Partit 
Popular de Catalunya, Sra. Paqui González Fernández i amb l’abstenció i 
reserva de vot per la seva defensa davant del Ple, dels membres del Grup 
Municipal de Convergència i Unió, el Sr. Pere Virgili Domínguez i el Sr. José 
Antonio Donoso Gutiérrez, per majoria, proposa al Ple de l’Ajuntament la 
adopció del següent acord: 
 
PRIMER.- Modificar els acords del ple d’1 i 23 d’octubre de 2008 per lo que fa 
referència a la composició de la Junta Local de Seguretat de Roda de Barà, 
eliminat els vocals permanents amb veu i sense vot. 
 
En conseqüència, la composició passa a ser la següent: 
 

1. L’Alcaldessa d’aquest Ajuntament, que la presideix amb veu i vot 



 
L’alcaldessa pot delegar excepcionalment les presidències de les sessions de 
la Junta Local de Seguretat al Regidor. 
 

2. Vocals permanents, amb veu i vot 
a. El/la delegat/da territorial del Govern 
b. El/la regidor/a delegat/da en matèria de Serveis Interiors. 
c. El/la cap de la comissaria de la policia de la Generalitat – mossos 

d’esquadra del municipi o, si no, el/la cap de l’àrea bàsica policial 
o el comandament que designi aquest últim 

d. El/la cap de la policia local o el comandament que aquest designi. 
e. Si així ho acorda l’Administració de l’Estat, son també vocals de la 

junta, en l’àmbit de llurs competències, els caps de la Guardia 
Civil i del Cos Nacional de Policia que tinguin responsabilitats 
funcionals en el municipi. 

 
3. Quan ho requereixin els assumptes a tractar, han d’assistir també a la 

reunió de la Junta Local de Seguretat, amb veu però sense vot, 
representants de la judicatura i de la fiscalia, si així ho acorda 
l’Administració de l’Estat. 

 
4. Secretari: com a tal actuarà el de la Corporació o el funcionari que es 

determini mitjançant decret d’alcaldia. 
 

5. Poden ésser també convidats a participar en la Junta Local de 
Seguretat, amb veu però sense vot, les associacions i les entitats veïnals 
i ciutadanes del municipi, en el cas que puguin ésser afectades pels 
assumptes a tractar en l’ordre del dia d’aquesta. 

 
6. Si els assumptes ho requereixen, el president o presidenta o els vocals 

poden assistir a les sessions de la Junta Local de Seguretat 
acompanyats dels tècnics que creguin convenients i, especialment, de 
les persones responsables dels serveis d’emergències, dels serveis 
socials, de trànsit i seguretat viària i de joc i espectacles, amb veu però 
sense vot. Així mateix, poden ésser cridades a comparèixer davant la 
junta les persones responsables dels serveis de seguretat privada que 
actuïn en el municipi. 

 
SEGON.- Donar trasllat a la Secretaria de Seguretat del Departament d’Interior, 
Relacions Institucionals i Participació i a la Delegació del Govern a Catalunya. 
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al Sr. José Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de Convergència i Unió, el qual manifesta el següent: 
 



“ Donat que han tingut a bé incloure’ns dins d’aquesta Junta i veien que la 
Generalitat de Catalunya s’ha fet enrere perquè no podem formar part 
d’aquesta Junta i si així ho marca la Llei, votarem a favor. Però el que si que 
preveu la Llei és que ens tinguin informats”. 
 
La Sra. Alcaldessa manifesta: 
 
“En un principi la predisposició va ser aquesta i així continuarà sent”.    
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Ingrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán 
Alarcón amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit Popular 
de Catalunya en Pedro Figueiredo de Jesús i Francisca González Fernández i 
el vot a favor dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere 
Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo García, 
Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez el 
dictamen anterior es aprovat per unanimitat. 
 
3.- APROVACIO DE LA MODIFICACIÓ DE LES PLANTILLES DE 
PERSONAL I REDUCCIÓ DE LES RETRIBUCIONS DELS CARREC S 
ELECTES I PERSONAL EVENTUAL. 
 
El Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la comissió 
informativa que diu el següent: 
 
El nostre país està patint actualment una profunda crisis econòmica, amb una 
important pèrdua de llocs de treball i d’una no menys important disminució de 
l’activitat econòmica, circumstàncies a les que aquest ajuntament no en resulta 
exclòs. 
 
Cal doncs prendre consciència d’aquesta situació i adoptar mesures de 
restricció de la despesa que ens permetin fer-hi front i arribar a la seva 
superació. 
 
Es per això que aquesta alcaldia considera necessari procedir a la reducció 
dels llocs de treball del personal eventual i a una reducció de les retribucions 
del personal electe amb dedicació a l’ajuntament. 
 
Aquesta Comissió Informativa d´Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya, Sra. Ingrid Virgili i la Sra. Francesca Ubach, amb el vot a favor 
del representant del Grup Municipal  del partit Popular de Catalunya, Sra. 
Francisca Gonzalez Fernandez i amb el vot en contra dels Regidors del Grup 
Municipal de Convergència i Unió en Jose Donoso Gutierrez i Pere Virgili 



Dominguez  s´aprova per majoria i es proposa al Ple de l´Ajuntament la adopció 
del següent acord: 
 
 
Primer.- Eliminar el lloc de treball reservat a personal eventual previst en la 
plantilla i en la relació de llocs de treball del Patronat de Cultura, Turisme i 
Esports. 
 
Segon.- Modificar la plantilla del personal eventual de l’ajuntament quedant 
reduïts als que tot seguit s’indiquen: 
 

PERSONAL EVENTUAL GRUP PLACES VACANTS 
    

Assessorament especial càrrecs 
electes 

C1 3 0 

 
Tercer.- Modificar la relació de llocs de treball reservats a personal eventual de 
l’ajuntament així com les retribucions que tenen assignades, quedant reduïts 
als que tot seguit s’indiquen: 
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Quart.- Establir que, amb efectes del dia 1 de gener de 2009, que la retribució 
del regim de dedicació exclusiva del personal electe serà la següent: 
 
Primer Tinent d’Alcalde d’aquesta Corporació Pedro Figueiredo de Jesús, 
39.600,00 euros bruts anuals. 



  
La Regidora Francisca González Fernández, 33.300,00 euros bruts anuals. 
  
El  Regidor Guillem Millán Alarcón, 29.700,00 euros bruts anuals. 
  
El Regidor José Luis Moreno López , 27.900,00 euros bruts anuals. 
  
CINQUE.- Establir que, amb efectes del dia 1 de gener de 2009, que la 
retribució del personal eventual serà la següent: 
 
Jose Ibort Corvinos, 24.000,00 euros bruts anuals. 
 
Antonio Bernal Puga, 24.000,00 euros bruts anuals. 
 
Vicente Peñarrubia Mondejar, 12.000,00 euros bruts anuals. 
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al Sr. José Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de Convergència i Unió, el qual manifesta el següent: 
 
 Els felicitem perquè han vist que en època de crisis s’havien de baixar el sou, 
però pensem que el que han fet és insuficient, ja que es baixen un tant per cent 
els sous de càrrecs polítics, el cap de protocol i el coordinador de via pública 
“que encara a dia d’avui no sabem que fa i està cobrant 24.000 euros”. Hi ha 
llocs de treball improductius de gent que vostès han col·locat a dit com per 
exemple, de les tres persones que hi havia abans al Patronat ara en tenim nou 
i a l’oficina d’informació de la platja tenim tres persones a l’ hivern que no 
sabem que fan. També dir que a nosaltres, també ens han de baixar el sou i 
posar un màxim del que es cobra a l’any com es feia abans, i el que hagués 
estat assenyat és  confeccionar els pressupostos abans per preveure a que 
ens tenim que atenir  per als ingressos que tenim previstos per aquest any. 
Han volgut fer campanya política i per això s’ha retransmet per primera vegada 
un Ple extraordinari”. 
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al regidor d’Hisenda el Sr. José Luís 
Moreno que manifesta el següent: 
 
 A nivel nacional y de todos los Ayuntamientos se ha optado por la congelación 
de retribuciones, nosotros hemos optado por bajadas de entre un diez y un 
veinte por ciento, y los puestos que no estaban cubiertos los hemos anulado. 
De lo de los puestos a dedo no hablemos porque ese tema lo conocen muy 
bien ustedes, y creemos que estamos adaptando la contención de gastos a los 
nuevos tiempos y los primeros que tenemos que dar ejemplo somos nosotros y 
lo estamos dando. Las medidas anticipadas al presupuesto que estamos 
tomando son suficientemente notables.  
 



Del tema de los topes, que estamos hablando de hace cuatro años cuando la 
economía era boyante y de los sueldos que cobraban que a nivel de reuniones 
podían superar los dos mil euros, por aquí están comentando que nosotros 
podíamos llegar a mil quinientos en algún caso. És la línea que habían 
marcado ustedes, todos los que no cobraban se llevarían más de dos mil 
euros, cada concejal. Ustedes nunca se han bajado  los sueldos ni las 
retribuciones a nivel de asistencias. Ya sabemos que la oposición tiene que 
hacer su trabajo y que esta es la argumentación que tienen que utilizar, pero 
nosotros creemos que estamos haciendo lo correcto para que el nivel 
económico vaya en concordancia con la situación actual. 
 
El Sr. José Antonio Donoso pren la paraula dient: 
 
Vostè sap perfectament que quan Convergència i Unió governava hi havien 
uns topes que tant vostès com nosaltres cobraven, i vostè sap el que cobraven 
nosaltres, i si parla dels dos mesos que vam tenir pacte amb el Partit Popular 
digui’m qui va cobrar aquests dos mil dos-cents euros per reunions, perquè jo 
no conec a ningú, i si té números demostrem-ho. Vostès van aplicar unes 
pujades enormes l’any passat, el Capítol I de despeses del pressupost va pujar 
entre un milió i mig i dos milions d’euros l’any passat. També haurien de 
suprimir els llocs de treball que no fan cap funció, com el del coordinador de via 
pública i la baixada ha estat només per netejar l’imatge.  
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al Regidor José Luís Moreno: 
 
Si yo demuestro que han cobrado exactamente 2.125 euros, usted adquiere el 
compromiso de devolverlo. 
 
Seguidament pren la paraula la Regidora Paqui González que fa una 
puntualització: 
 
Quiero decir que en la oficina de Turismo de la playa solo hay una persona 
trabajando por las mañanas, que la gente que vive en la playa paga sus 
impuestos igual que la del pueblo y tiene que tener servicios mínimos. 
 
Acte seguit pren la paraula el Sr. Donoso que manifesta: 
 
No dubto que la gent de la platja ha de tenir els mateixos serveis que la del 
poble, però quan jo passo per davant de l’oficina veig tres persones.  
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al portaveu de l’Equip del Govern el Sr. 
Pedro Figueiredo que manifesta: 
 
Per mi ha fet vostè una exposició molt arriscada dient que no han cobrat  
veient els antecedents que hi ha, amb de més de cinquanta reunions durant els 



mesos de juliol i agost i dir-li que el Govern no ha fet una reducció dels sous 
per electoralisme ni per “politiqueo”. Tampoc no l’he sentit dir si tornarà el sou 
que ha cobrat si el Regidor d’Hisenda ho demostra. I per últim lo dels llocs de 
treball a dit és ridícul que ho digui perquè vostès van col·locar a moltíssima 
gent a dit, i que la plantilla que tenim ja estava anteriorment carregada”.  
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al Sr. José Antonio Donoso que manifesta: 
 
Dir al Sr. Figueiredo que nosaltres només teníem una persona de confiança i 
vostès tenen moltes. Demostri el que cobrava la nostra persona de confiança i 
el que cobren els seus i veurem la diferència. I no hem digui que la plantilla 
estava sobrecarregada quan governaven nosaltres perquè el Capítol I s’ha 
incrementat  en gairebé dos milions d’euros i no pot ser tot increment d’IPC. 
 
I quan demostri el que cobraven nosaltres portin també el que cobraven vostès 
i els topes que hi havia. 
 
La Sra. Alcaldessa pren la paraula per fer una reflexió: 
 
 En quan a la tasca que desenvolupen cadascuna de les persones que 
treballen en aquesta casa dir que ho fan en benefici dels ciutadans. I que 
s’està treballant en el pressupost per fer-lo real i ajustat a la situació econòmica 
que estem vivint en aquest moment”. 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Ingrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán 
Alarcón amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit Popular 
de Catalunya en Pedro Figueiredo de Jesús i Francisca González Fernández i 
el vot en contra dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió en 
Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo García, 
Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez 
aquest dictamen es aprovat per majoria. 
 
4.- MODIFICACIÓ DEL REGLAMENT INTERN DE LA LLAR D’I NFANTS 
MUNICIPAL “ELS PETITONS” CURS 2008-2009.  
 
El Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la comissió 
informativa que diu el següent: 
 
En data 14 d’agost de 2008 es va aprovar inicialment el reglament intern de la llar 
d’infants municipal “Els Petitons”Atès, havent-se publicat el corresponent anunci 
en el BOP nº 215 de Tarragona de data 16 de setembre. 
 
Durant el termini d’exposició al públic s’ha presentat les següents al·legacions: 



 
1.- Mayte Anguera Santos, mitjançant escrit de data 18 de setembre de 2008, 
R.E. 7569, sobre els següents aspectes 
.- Ratio d’alumnes per educadora. 
.- Temari: tornar al sistema anterior de fitxes educatives. 
.- Horaris: tornar a l’horari curs anterior. 
.- Lloc de recollida dels nens: en la classe i no en el vestíbul. 
.- Cobrament de 3.-€/dia per servei de menjador en cas de no assistència del nen, 
a partir del tercer dia. 
 
2.- Mª Carmen Sánchez Hernández, mitjançant escrit de 8 d’octubre de 2008, 
R.E. 8253, en el que es manifesta disconformitat amb els articles 1.2 (cobrament 
de 3.-€/dia per servei de menjador en cas de no assistència del nen, a partir del 
tercer dia) i 2.3 del reglament (horaris de funcionament de la llar). 
 
En relació a les al·legacions formulades, els serveis jurídics de l’ajuntament han 
emès el següent informe:  
 

Anàlisis jurídic.-  

 
1) Resolució de les al·legacions formulades per la Sra. Mayte Anguera Santos.-   

• Sobre la qüestió relativa a la ratio alumnes/educador.- 

En primer lloc s’ha de tenir en compte que el Reglament objecte d’aprovació i sotmès a 
informació púbica no conté cap regulació sobre aquest assumpte, amb la qual cosa, aquesta 
al·legació queda fora de context i per aquest motiu hauria de ser desestimada.  

Malgrat tot, val a dir que la ratio d’alumnes per educador ve establerta per la Generalitat de 
Catalunya mitjançant DECRET 282/2006, de 4 de juliol, pel qual es regulen el primer cicle de l'educació 
infantil i els requisits dels centres. Aquesta normativa es compleix escrupolosament a la llar 
d’infants municipal.  

En aquest sentit, l’article 11 de l’esmentat Decret regula el nombre de professionals per cada 
grup i l’article 12 el número màxim de nen per grup: 

Art. 11.- El nombre mínim de professionals en presència simultània ha de ser igual al nombre 
de grups en funcionament simultani més un, incrementat en un de més per cada 3 grups. 

Art. 12.- Nombre màxim d'infants per grup  

12.1  Al primer cicle de l'educació infantil pot haver-hi simultàniament, com a màxim, el següent 
nombre d'infants per grup: 

Grups d'infants menors d'un any: 8 infants. 

Grups d'infants d'un a dos anys: 13 infants. 



Grups d'infants de dos a tres anys: 20 infants. 

En conclusió, tant sigui  pel fet que el Reglament no regula aquesta qüestió, 
com pel fet que el número d’educadores per grup de la llar d’infants respecta el 
Decret 282/2006, aquesta primera al·legació hauria de ser desestimada. 
 

• Sobre la qüestió del temari.- 
 
Aquesta segona qüestió tampoc està contemplada al reglament sotmès a exposició pública, 
que sí fixa els objectius o fins a assolir amb el funcionament de la llar, però que lògicament no 
concreta els mitjans (diferents sistemes d’aprenentatge) per fer possibles aquests objectius.  
Per aquest motiu, aquesta segona al·legació hauria de ser també desestimada. 
 

• Sobre la qüestió d l’horari i del lloc de recollida dels nens.-  
 
Es pretén mitjançant aquest horari donar resposta a les necessitats dels pares de conciliació de 
la vida familiar i laboral. Aquesta és la voluntat amb l’avançament en un quart d’hora de 
l’obertura de les portes de la llar. De totes formes, l’Ajuntament, com a titular del servei, té la 
potestat d’organitzar el seu funcionament i ho ha de fer atenent a criteris l’interès general. Es 
considera que aquest nou horari satisfà millor els interessos de la majoria de pares. 
 
La qüestió del lloc de recollida del nens no està tampoc prevista en el reglament, per tant 
aquesta al·legació queda també fora de context. A l’igual que en el cas de l’horari, la voluntat és 
sempre la d’oferir el millor servei.  
 

• Sobre el cobrament de 3.-€/dia per servei de menjador en cas d’absència del menor, a 
partir del tercer dia.  

 
El reglament es limita a recollir el sistema de cobrament establert a les ordenances fiscals 
municipals des de l’any 2007.  Aquest sistema, per tant, ja funcionava abans, sense que 
s’hagués plantejat cap conflicte ni reclamació. Tanmateix, s’ha de tenir present que el servei de 
menjador es presta igualment encara que el nen no assisteixi i genera les mateixes despeses, 
tret la corresponent al menú, que és la que es vol reintegrar als pares. A banda, estan les 
despeses de gestió de totes les incidències derivades de la falta d’assistència, que generen 
també el seu cost corresponent. Per tant, aquesta al·legació hauria de ser desestimada.  
 
 
2) Resolució de les al·legacions formulades per la Sra. Mª Carmen Sánchez Hernández.-   
 
Les al·legacions formulades en aquest cas sobre els punts 1.2 (cobrament de 3.-€/dia per servei 
de menjador en cas de no assistència del nen, a partir del tercer dia) i 2.3 del reglament (horaris de 
funcionament de la llar), reprodueixen las analitzades en el punt anterior, amb la qual cosa ens 
remetem al ja exposat amb anterioritat. 
 
3. Conclusió.-  
 
Es pot aprovar definitivament el reglament, prèvia desestimació de les 
al·legacions formulades. 
 
 
Vist l’informe pel qual es resolen les al·legacions esmentades, 
 



 
 
Aquesta Comissió Informativa d´Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels Socialistes 
de Catalunya, Sra. Ingrid Virgili i la Sra. Francesca Ubach, amb el vot a favor 
del representant del Grup Municipal  del partit Popular de Catalunya, Sra. 
Francisca Gonzalez Fernandez i amb l’abstenció i reserva de vot per la seva 
defensa davant del Ple, dels membres del Grup Municipal de Convergència i 
Unió en Jose Donoso Gutierrez i Sra. Rosario Izquierdo García,  proposa al Ple 
de l´Ajuntament la adopció del següent acord: 
 
PRIMER.- Desestimar les al·legacions formulades en base a les argumentacions 
contingudes a l’informe dels serveis jurídics i que es detallen en la part expositiva 
d’aquest acord. 
 
SEGON.- Aprovar definitivament el Reglament de règim intern de la Llar d’infants 
municipal “els Petitons”. 
  
TERCER.- Procedir a la publicació íntegra del text del Reglament en el Butlletí 
Oficial de la Província. 
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al Sr. José Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de Convergència i Unió, el qual manifesta el següent: 
 
A la primera exposició sobre aquest reglament vam votar a favor, a l’últim Ple la 
Sra. Alcaldessa va retirar aquest punt de l’ordre del dia, i avui votarem en 
contra per varies raons, la primera perquè quan la Sra. Íngrid Virgili era 
regidora d’ensenyament es va comprometre, quan ens va acusar de que 
portaven molt malament  la Llar d’Infants, a ensenyar-nos unes actes que 
tenien i que muntaríem un Ple extraordinari per parlar d’això, que no es tenen 
en compte les al·legacions de més de cinquanta mares, que encara hi ha gent 
que no té titulació, que ens arriben moltes queixes i hauríem de muntar una 
comissió de seguiment sobre la Llar.   
 
La Sra. Alcaldessa pren la paraula i manifesta el següent: 
 
La potestat de portar un seguiment de la Llar li correspon al Departament 
d’Ensanyament i les al·legacions de les persones estan contestades a través 
de la  directora o de les educadores. El Departament ens recolza de com estem 
portant la Llar i no fa falta muntar una comissió. El que podien haver fet vostès  
com a Grup Polític és haver presentat al·legacions recollint aquestes queixes 
que reben, i lo de fer un Ple monogràfic sobre el tema de la Llar ho estudiaré”. 
 
 
 



 
Pren la paraula el Sr. José Antonio Donoso que diu: 
 
 
Hauríem presentat al·legacions si ens haguessin donat l’expedient amb temps 
d’estudiar-ho. 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Ingrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán 
Alarcón amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit Popular 
de Catalunya en Pedro Figueiredo de Jesús i Francisca González Fernández i 
el vot en contra dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió en 
Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo García, 
Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez el 
dictamen es aprovat per majoria. 
 
5.- APROVACIÓ DEL PACTE DE CONDICIONS DE TREBALL DEL 
PERSONAL FUNCIONARI DE L’AJUNTAMENT DE RODA DE BARÀ  I DELS 
SEUS ORGANISMES AUTÒNOMS.- 
  
El Secretari de la Corporació procedeix a llegir el dictamen de la comissió 
informativa que diu el següent: 
 
Vist l’acord al qual ha arribat la taula de negociació integrada pels 
representants dels treballadors i pels representants de l’Ajuntament, mitjançant 
el qual es regulen les condicions de treball del personal funcionari al servei de 
l’Ajuntament de Roda de Barà. 
  
Vist el texte del pacte de condicions de treball del personal funcionari de 
l’ajuntament de Roda de Barà i dels seus organismes autònoms. 
  
Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, Sra. Ingrid Virgili Garriga i la Sra. Francesca Margarit 
Ubach, amb el vot a favor del representant del Grup Municipal del Partit 
Popular de Catalunya, Sra. Paqui Gonzalez Fernandez i amb el vot en contra 
dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió, el Sr. Pere Virgili 
Dominguez i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez, per majoria, proposa al Ple 
de l’Ajuntament la adopció del següent acord: 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment el pacte de condicions de treball del personal 
funcionari de l’ajuntament de Roda de Barà i dels seus organismes autònoms. 
  



SEGON.- Sotmetre el present acord a informació pública durant un període de 
30 dies mitjançant la corresponent publicació en el Butlletí Oficial de la 
Província de Tarragona, considerant-lo definitivament aprovat sí durant 
l’esmentat període no es produeixen al·legacions al respecte. 
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al Sr. José Antonio Donoso en nom i 
representació del Grup de Convergència i Unió, el qual manifesta el següent: 
 
Donat que no ens han donat a temps la documentació, igual que fa molt de 
temps que demanem factures i decrets i encara no ens les han donat, a l’hora 
de fer el conveni fan lo mateix, un conveni que quan nosaltres governàvem vam 
ser impulsors juntament amb el Sr. Moreno i el Sr. Figueiredo vam proposar de 
fer-lo col·lectiu i van participar en la taula de negociació i ara vosaltres ens han 
exclòs. I no han tingut ni la cortesia política de quan han redactat aquets pactes 
fer que ens arribin a temps, ens convoquen per comissió informativa per 
dimecres passat, el dimarts venim a veure la documentació i demanem 
oficialment per registre d’entrada unes fotocòpies del conveni redactat nou tant 
dels laborals com dels funcionaris, amb caràcter d’urgència. La Sra. Presidenta 
va intentar que ens arribessin aquell mateix dia, però al Sr. Moreno no li va 
donar temps de fer les fotocòpies, ens les han donat avui i no ens ha donat 
temps d’estudiar-les. I demanem al pròxim Ple Ordinari tenir un punt a l’ordre 
del dia per parlar d’aquest tema.  
 
És més un tema tan important com aquest no estava posat a l’ordre del dia sinó 
com a caràcter d’urgència. 
 
La Sra. Alcaldessa pren la paraula dient: 
 
Jo crec que un conveni que ha estat signat pel personal dels funcionaris i els 
sindicats, afavoreix clarament al treballador. 
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula a la Regidora de Cultura, la Sra. Íngrid 
Virgili que manifesta: 
 
Com a presidenta de la comissió dir que s’estava acabant de redactar, que han 
estat reunions bastant llargues i feixugues i per poder aprovar es va posar com 
a caràcter d’urgència. 
 
La Sra. Alcaldessa dona la paraula al Sr. José Luís Moreno: 
 
El convenio  se cerró el viernes a última hora y por eso no se incluyó en el 
orden del dia, pero la carpeta con la documentación  la tenian desde el viernes, 
con lo que han tenido tres o cuatro dias para mirarsela, ya que el convenio una 
vez que ya está  redactado no se le cambian tantos puntos, lo que se hace es 
actualización de precios y si se puede meter alguna social más se incluye 



también mejorando lo anterior y actualizandolo a las normas vigentes tanto en 
conciliación familiar como en el tema de dias de disposición propios o el tema 
de vacaciones. 
 
El Sr. Jose Antonio Donoso pren la paraula manifestant: 
 
Si vostès convoquen la comissió informativa divendres, que té quatre punts que 
no tenen res feixuc com per poder estudiar, a nosaltres en vint-i-quatre hores 
ens dona temps d’estudiar-ho, però si ens posen tres temes d’urgència i a més 
a més temes feixucs no ens dona temps. I si diu que només hi ha petites 
diferències, perquè ens diu la presidenta que han estat reunions tan llargues i 
feixugues. El que demanem és que ens tinguin en compte per alguna cosa. 
 
Seguidament pren la paraula la Sra. Íngrid Virgili que manifesta: 
 
Els punts d’urgència per incloure es vota l’urgència abans per veure si s’inclou 
o no, i vostès van votar a favor d’incloure-les. 
 
El Sr. Jose Antonio Donoso pren la paraula manifestant: 
 
Vam votar a favor perquè vostès van adquirir el compromís de fer-nos arribar 
les fotocòpies a temps. 
    
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Ingrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán 
Alarcón amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit Popular 
de Catalunya en Pedro Figueiredo de Jesús i Francisca González Fernández i 
el vot en contra dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió en 
Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo García, 
Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez el 
dictamen es aprovat per majoria. 
 
6.- APROVACIÓ DEL CONVENI COL.LECTIU DEL PERSONAL LABOR AL 
DE L’AJUNTAMENT DE RODA DE BARÀ I DELS SEUS ORGANIS MES 
AUTÒNOMS.- 
  
Vist l’acord al qual ha arribat la taula de negociació integrada pels 
representants dels treballadors i pels representants de l’Ajuntament, mitjançant 
el qual es regulen les condicions de treball del personal laboral al servei de 
l’Ajuntament de Roda de Barà. 
  
Vist el texte del conveni col.lectiu del personal laboral de l’ajuntament de Roda 
de Barà i dels seus organismes autònoms. 
  



Per tot això, aquesta Comissió Informativa d’Hisenda, Promoció Econòmica i 
Educació, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit dels 
Socialistes de Catalunya, Sra. Ingrid Virgili Garriga i la Sra. Francesca Margarit 
Ubach, amb el vot a favor del representant del Grup Municipal del Partit 
Popular de Catalunya, Sra. Paqui Gonzalez Fernandez i amb el vot en contra 
dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió, el Sr. Pere Virgili 
Dominguez i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez, per majoria, proposa al Ple 
de l’Ajuntament la adopció del següent acord: 
 
PRIMER.- Aprovar inicialment el conveni col.lectiu del personal laboral de 
l’ajuntament de Roda de Barà i dels seus organismes autònoms. 
  
SEGON.- Sotmetre el present acord a informació pública durant un període de 
30 dies mitjançant la corresponent publicació en el Butlletí Oficial de la 
Província de Tarragona, considerant-lo definitivament aprovat sí durant 
l’esmentat període no es produeixen al·legacions al respecte. 
  
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Ingrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán 
Alarcón amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit Popular 
de Catalunya en Pedro Figueiredo de Jesús i Francisca González Fernández i 
el vot en contra dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió en 
Pere Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo García, 
Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez el 
dictamen es aprovat per majoria. 
 
7.- APROVACIÓ DE LA PROPOSTA DE TARIFES PER AL SERV EI 
D’AUTOTAXI DEL MUNICIPI DE RODA DE BARA PER A L’ANY  2009.- 
   
Vista la petició efectuada pel Sr. Joaquin Mingorance Mingorance, en 
representació del col·lectiu de taxistes de Roda de Barà, afiliats a la Federació 
Empresarial d’Auto-transports de la província de Tarragona (FEAT). 
  
Vista la tarifa proposada per actualitzar els preus del serveis d’autotaxi per a 
l’any 2009. 
  
Vista la resolució de 19 de novembre de 2008 del Departament d’Innovació, 
Universitats i Empresa, publicada en el DOGC nº 5271 de data 3 de desembre 
de 2008, per la qual s’autoritza, a partir d’una fórmula polinòmica actualitzada, 
un increment mitjà de 5,9% de les tarifes dels serveis d’autotaxis. 
  
Vist el que disposa el Decret 149/1988, de 28 d’abril, en quan al procediment a 
seguir per a la modificació de les tarifes dels servei d’autotaxi urbà. 
  



Vist l’article 2.3 del Decret 339/2001, de 18 de desembre, pel qual s’estableix 
un sistema simplificat per a l’actualització dels preus i les tarifes regulats en el 
Decret 149/1988, de 28 d’abril, sobre el règim procedimental dels preus 
autoritzats i comunicats. 
  
Aquesta Comissió Informativa d´Hisenda, Promoció Econòmica i Educació, 
amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal dels Socialistes de 
Catalunya, Sra. Ingrid Virgili i Garriga i la Sra. Francesca Margarit Ubach, amb 
el vot a favor del representant del Grup Municipal del Partit Popular de 
Catalunya, Sra. Francisca Gonzalez Fernandez i amb el vot a favor dels 
membres del Grup Municipal de Convergència i unió, el Sr. Pere Virgili 
Dominguez i el Sr. Jose Antonio Donoso Gutierrez, per unanimitat, proposa al 
Ple de l´Ajuntament l´adopció del següent acord: 
 
 
PRIMER: Aprovar la proposta d’actualització de les tarifes dels servei d’autotaxi 
a Roda de Barà per a l’any 2009  presentada pel col·lectiu de taxistes del 
municipi  que a continuació es relaciona: 
  
  
 

Concepte Euros 
Baixada de Bandera:                T-2 
                                                  T-1 

3,97.-€ 
5,39.-€ 

Tarifa quilomètrica:                   T-2 
                                                  T-1 

1,03.-€ 
1,22.-€ 

Tarifa horària:                           T-2 
                                                  T-1 

18,73.-€ 
20,13.-€ 

Suplements (T-1 i T-2):  
Recollida a domicili 
Maletes i animals 
Sortida Estació FF.CC 
Sortida Port  

 
2,43.-€ 
1,90.-€ 
1,17.-€ 
1,17.-€ 

  
  
T-1 (Tarifa 1) s’aplicarà els dies feiners de 22 hores a 6 hores, dissabtes i 
diumenges i dies festius. 
  
T-2 (Tarifa 2) s’aplicarà els dies feiners de 6 a 22 hores. 
  
  
SEGON: Remetre còpia de l’expedient a la Comissió de Preus de Catalunya 
per al seu coneixement.   
 
 



TERCER : Notificar als interessats. 
 
 
Posteriorment, amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit 
dels Socialistes de Catalunya na Maria Teresa Huerta Hortelano, José Luís 
Moreno López, Ingrid Virgili Garriga, Francesca Margarit Ubach, Guillem Millán 
Alarcón amb el vot a favor dels membres del Grup Municipal del Partit Popular 
de Catalunya en Pedro Figueiredo de Jesús i Francisca González Fernández i 
el vot a favor dels membres del Grup Municipal de Convergència i Unió en Pere 
Compte Coca, José Antonio Donoso Gutiérrez, Rosario Izquierdo García, 
Antonio Mondejar Saiz, Misericordia Virgili Biosca i Pere Virgili Domínguez el 
dictamen es aprovat per unanimitat. 
 
 
I no havent-hi més assumptes per a tractar, s’alça la sessió a les tretze hores i 
cinquanta minuts, de la qual s’exten la present acta de quin contingut jo el 
Secretari en certifico. 
 
 
L’ALCALDESSA-PRESIDENTA,                                        EL SECRETARI, 
 
 
 
 
 
Maria Teresa Huerta Hortelano                                         Jordi Reina i Gelabert 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
  
 
  
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


